

E.L.C.H.K. Hung Hom Lutheran Primary School

Our Ref.: 2022N109

Date: 17<sup>th</sup> February, 2023

**2022/23 Second Term Assessment**

Dear Parents/ Guardians,

The Second Term assessment will be held on the 10th, 13th and 14th of March (Friday, Monday and Tuesday). The following is the timetable of the Second Term assessment:

Time	10 <sup>th</sup> March (Friday)	13 <sup>th</sup> March (Monday)	14 <sup>th</sup> March (Tuesday)
08:30am - 08:45am	Class Teacher lesson	Class Teacher lesson	Class Teacher lesson
08:45am - 09:50am	Chinese Reading	Mathematics	General English
09:50am - 10:00am	Recess		
10:00am - 11:05am	Chinese Writing	General Studies	English Listening
11:05am - 11:15am	Recess		
11:15am - 11:55am	Chinese Listening	Putonghua	Music (P.5,P.6)

**Remarks:**

1. The school starts at 8:15am as usual and ends at 12nn during the assessment period for all P.1 to P.6 students. Parents please bring/pick up your child on time.
2. All students should wear proper school uniform to attend the assessment.
3. Results of the Second Term assessment of P.6 students will be reported to the Education Bureau for the third assessment report of the Secondary School Places Allocation System.
4. The chapters that the assessment covered are attached to this notice. Please remind your child to study hard and bring the necessary stationery, e.g. pencils, an eraser, a ruler and colour pens.
5. If the Education Bureau announces school suspension due to the bad weather or any other special situations, the assessed subject will be rescheduled on the first day of school resumption.
6. After-school Learning and Support Classes (SENs) and Non-Chinese speaking (NCS) students support program classes are suspended from 10th to 14th March.

If you have any enquiry, please contact Ms. Chan Yuk Ting at 2712 1543.

Yours faithfully,  
Ms. W. Y. Yick  
Headmistress



Reply Slip

Our Ref: 2022N109

Dear Headmistress Yick,

This is to acknowledge receipt of the school notice 2022N109 about matters related to 2022/23 Second Term Assessment. I have read and understood its contents.

Parent's signature : \_\_\_\_\_

Name of student : \_\_\_\_\_

Class : \_\_\_\_\_ ( )

Date : \_\_\_\_\_

第二學段評估各級評估範圍

年級	科目	評估範圍	
一	中文	一上二冊 講讀 (第11、13) 課 導讀 (第10、12、14) 課 一下一冊 講讀 (第3) 課 導讀 (第4) 課	課本、習作簿、語練、工作紙冊、 寫作文件夾、進評
	英文	SB 1A Ch. 5, 6 1B Ch. 1, 2	SB, WB, CB
	數學	1B冊 (第3-20課) 1C冊 (第1-2課, 第5-8課)	課本、作業、工作紙冊及進評
	常識	1B冊 (第1-6課) 1D冊 (第1-3課) Science Booklet (3)	課本、作業及Booklet
	普通話	一上書(第1-6課)	一上書

年級	科目	評估範圍	
二	中文	二上二冊 講讀 (第10、11、13、15) 課 導讀 (第9、12、14、16) 課 二下一冊 講讀 (第1) 課 導讀 (第2) 課	課本、習作簿、詞語、語練、 工作紙冊、寫作文件夾、進評
	英文	SB 2A Ch. 5, 6 2B Ch. 1, 2	SB, WB, CB, Writing Booklet
	數學	2B冊(第13-21課) 2C冊(第1-6課)	課本、作業、補充、工作紙冊、 家課AB及進評
	常識	2B冊 (第1-6課) 2D冊 (第3-4課) Science Booklets (3) (4)	課本、作業及Booklet
	普通話	二上書(第1-6課)	二上書



第二學段評估各級評估範圍

年級	科目	評估範圍	
三	中文	三上一冊 講讀 (第7) 課 三上二冊 講讀 (第9、11、13) 課 導讀 (第10、12、14) 課 三下一冊 講讀 (第1) 課	課本、習作簿、詞語、語練、 工作紙冊、寫作文件夾、進評
	英文	SB 3A Ch. 5, 6 3B Ch. 1, 2	SB, WB, CB, Writing Booklet
	數學	3B冊 (第13-20課) 3C冊 (第1-6課)	課本、作業、補充、工作紙冊、 家課AB及進評
	常識	3B冊 (第1-6課) 3D冊 (第3-4課) Science Booklet (2)	課本、作業及Booklet
	普通話	三上書(第1-6課)	三上書

年級	科目	評估範圍	
四	中文	四上二冊 講讀 (第9、11、13、15、16) 課 導讀 (第12) 課 四下一冊 講讀 (第1、3) 課 導讀 (第2、4) 課	課本、習作簿、詞語、語練、 工作紙冊、寫作文件夾、進評
	英文	SB 4A Ch. 2, 3, 5, 6, 7 4B Ch. 1, 2	SB, WB, CB, Writing Booklet
	數學	4B冊(12-22課) 4C冊(1-6課)	課本、作業、補充、工冊、家課AB 及進評
	常識	4B冊 (第3-6課) 4C冊 (第1-4課)	課本及作業
	普通話	四上書(第1-6課)	四上書

第二學段評估各級評估範圍

年級	科目	評估範圍	
五	中文	五上二冊 講讀 (第9、11、13、15) 課 導讀 (第10、12、14、16) 課 五下一冊 講讀 (第1) 課 導讀 (第2) 課	課本、習作簿、詞語、語練、 工作紙冊、小練筆、寫作文件夾、 進評
	英文	SB 5A Ch. 5, 6, 7 5B Ch. 1, 2	SB, WB, CB, Writing Booklet
	數學	5B冊 (第14-18課) 5C冊 (第1-8課)	課本、作業、補充、工作紙冊、 家課AB及進評
	常識	5B冊 (第3-6課) 5C冊 (第1-6課)	課本及作業
	普通話	五上書(第1-6課)	五上書
	音樂	5上第1-8課 5下第1-3課	5上音樂書、5下音樂書、 溫習工作紙

年級	科目	評估範圍	
六	中文	六上一冊 講讀 (第7) 課 六上二冊 講讀 (第9、11、13) 課 導讀 (第10、14) 課 六下一冊 講讀 (第4) 課 導讀 (第3) 課	課本、習作簿、詞語、語練、 工作紙冊、小練筆、寫作文件夾、 進評
	英文	SB 6A Ch. 3, 4, 7 6B Ch. 1, 2	SB, WB, CB, Writing Booklet
	數學	6B冊 (第11-18課) 6C冊 (第1-5課)	課本、作業、工作紙冊、家課AB、 進評、補充
	常識	6B冊(3-6課) 6C冊(1-4課)	課本及作業
	普通話	六上書(第1-6課)	六上書
	音樂	6上第4-6課 6下第1-3課	6上書第4-6課、6下書第1-3課、 溫習工作紙